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Committee of Ministers Chairman calls for release of
Belarus opposition leader

Strasbourg, 28.04.2006 — “The promotion of the democratic developments in
Belarus has been one of the constant concerns of the Romanian Chairmanship
of the Committee of Ministers. | do not see any future for the people of Belarus
outside the European family. The people of Belarus have a right to their own
identity and voice.

This voice cannot be authentic if the freedom of association and expression, the
right to peaceful demonstration of citizens are violated and the opposition is
silenced. The detention of Alexander Milinkevich, candidate in the recent
presidential elections is unacceptable. We call on the Belarus authorities to
release him immediately.”

Le Président du Comité des Ministres exige la libération
du dirigeant de I'opposition bélarusse

Strasbourg, 28.04.206 - «La promotion du processus de démocratisation au
Bélarus a été une des préoccupations constantes de la Présidence roumaine du
Comité des Ministres. Je ne vois pas d’avenir pour le peuple du Bélarus en-
dehors de la famille européenne. Le peuple du Bélarus a le droit de disposer
d’'une identité et d’une voix qui lui sont propres.

Cette voix ne peut étre authentique si la liberté d’association et d’expression et
le droit a la manifestation pacifique sont violés et si 'opposition est muselée. La
détention du candidat a la récente élection présidentielle, Alexandre Milinkevich,
est inacceptable. Nous appelons les autorités du Bélarus a procéder a sa
libération immédiate. »
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